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Høringssvar Fra Slagelse Ældreråd  

Prioriteringsforslag 14. Svømmehaller 

Ældrerådet kan ikke anbefale en reduktion i service/bemanding og åbningstider. 

Der er pensionistsvømning i både Slagelse og Korsør Svømmehaller. Mange ældre får meget 
sund motion i svømmehallen og kan samtidig genoptræne og ”holde sig i gang”. Det er ikke en 
god løsning at reducere i åbningstider, da mange har en fast rytme, hvor de kommer i 
svømmehallen og har socialt samvær inden de tager hjem. Hvis man ændrer for meget, kan 
man risikere at nogen slet ikke kommer mere. 

Efter den lange periode, hvor der har været lukket på grund af Corona, har det vist sig, at det 
ikke er alle de ”faste”, der har genoptaget de ugentlige svømmeture endnu. Hvis der i 
forbindelse med besparelser bliver lavet om på åbningstider, er det måske ikke alle der 
starter op igen. 

Muligheden for at deltage i Aquafitness bør bibeholdes, da dette også er en god træning både 
for kroppen og balancen. 

Med venlig hilsen 
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